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ДОКЛАД 

 

Относно: Годишен доклад за дейността на Висшия съвет по фармация за 2024 г. 

 

УВАЖАЕМА ДОКТОР КОНДЕВА, 

На основание чл. 16 ал. 1 от Закона за лекарствените продукти в хуманната 

медицина към министъра на здравеопазването се създава Висш съвет по фармация (ВСФ), 

който включва петима представители, определени от министъра на здравеопазването, 

петима представители на Българския фармацевтичен съюз (БФС), един представител на 

Българската асоциация на помощник-фармацевтите (БАПФ), двама представители на 

Националната здравноосигурителна каса (НЗОК) и по един представител на 



фармацевтичните факултети на висшите училища. Министърът на здравеопазването е 

председател на съвета без право на глас. 

Организацията и дейността на Висшия съвет по фармация се уреждат с правилник 

(Правилник за организацията и дейността на Висшия съвет по фармация), издаден от 

министъра на здравеопазването по предложение на Висшия съвет по фармация. Съгласно 

Правилника министърът на здравеопазването утвърждава състава на ВСФ за срок 4 години, 

като със заповедта се определя и секретаря на съвета, който е магистър-фармацевт, 

служител на администрацията на Министерството на здравеопазването (МЗ). В чл. 13а от 

Правилника за организацията и дейността на Висшия съвет по фармация е разписно, че 

ежегодно Висшият съвет по фармация представя на министъра на здравеопазването 

годишен доклад за своята дейност, който се публикува на интернет страницата на 

Министерството на здравеопазването. 

Във връзка с утвърдената практика за докладване относно дейността на Висшия 

съвет по фармация, Ви информирам, че през 2024 г. не са проведени заседания на Съвета. 

Съгласно чл. 13, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Висшия съвет 

по фармация, заседанията се свикват при постъпило искане от поне едно от ведомствата 

или организациите, представени в него, като през 2024 г. година такива искания не са 

постъпвали. 

При наличие на предложения за свикване през 2025 г., ще бъдат предприети 

необходимите действия за организиране на заседание в съответствие с нормативните 

изисквания за да бъдат разгледани текущи въпроси, свързани с регулирането на 

фармацевтичния сектор. 

През 2024 г. заповедта за състава на ВСФ е изменена два пъти, което е породено 

от промени в състава на ВСФ. 
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